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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 16/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 23. januar 2024 

       Merknadsfrist: 29. januar 2024 

 

Møtetid: Onsdag 10. januar 2024       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland   X  

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal X          

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Sakliste: 

K-153 Godkjenning- KS-protokoll nr. 15/2022-2024  

K-154 Regnskapsrapport og budsjett 2024  

K-155 Klagesak kommunale bidrag 

K-156 Behovsplan for idrett 2025 - 2034 

K-157 Tildeling av Oslo kommunes idrettsstipend 

K-158 Prosjekt «Fra klubbhus til aktivitetshus» 

K-159 Utvikling av avdeling aktivitet og helse  

K-160 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-161 Kretstinget 2024 – innkalling 

K-162 Spørsmål om håndtering av henvendelser som styremedlemmer mottar fra 

organisasjonen. 

K-163 Orienteringssaker 

- Idrettsgalla 

- Budsjett Oslo kommune  

- Status strategisk plan 2024-2028 

- Samarbeid idrett og skole  

- 100 millioner til idretten over statsbudsjettet 
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K-153 Protokoll   

KS-protokoll nr. 15/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-154 Regnskapsrapport og budsjett 2024  

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av regnskapet per 

31.desember 2023. Forslag til budsjett for 2024 ble presentert.  

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget, stilte spørsmål og diskuterte innholdet.  

 

Vedtak: 

 Styret tok regnskapsrapporten for 2023 til orientering og vedtok budsjettet for 2024. 

 

 

K-155  Klagesak kommunale bidrag 

Generalsekretæren innledet til saken. Ved klagefristens utløp hadde det kommet inn en 

klage fra Fossum Cricket Klubb. De klager på at deres søknad om kompensasjon for 

leie av idrettshall er avslått. 

 

Kretsstyret mener at søknaden er behandlet i tråd med retningslinjene, og mener at 

klagen må avvises i tråd med administrasjonens innstilling. 

 

 Vedtak: 

Klagen fra Fossum Cricket Klubb ble ikke tatt til følge. 

 

 

K-156  Behovsplan for idrett 2025 - 2034 

Robert Gausen fra administrasjonen innledet til saken.  

 

Kretsstyret gikk gjennom administrasjonens foreløpige vurdering. Kretsstyret mener at 

behovsplanen fortsatt har behov for metodisk utvikling for å gi et godt bilde av 

situasjonen og fremtidig behov. Kretsstyret ønsker mer oppmerksomhet rundt 

idrettsarenaens funksjon som møteplass i lokalsamfunnet, herunder behovet for sosiale 

rom.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å gi innspill til arbeidet i tråd med synspunktene i 

administrasjonens notat og merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-157 Tildeling av Oslo kommunes idrettsstipend 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem administrasjonens forslag til mottagere 

av Oslo kommunes idrettsstipend. 

 

Kretsstyret diskuterte metode for markedsføring av stipendene i lys av at utvalget av 

kandidater kunne hatt større bredde. Kretsstyret diskuterte om det er andre grupper av 
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unge aktive, f.eks. dommere og ledere som bør kunne tildeles stipender, og ønsker en 

vurdering av dette.     

 

Vedtak: 

- Stipend på kr. 20 000 tildeles de ti foreslåtte utøverne. 

- Kretsstyret ba administrasjonen komme tilbake med en sak til styret med revisjon 

av retningslinjene for idrettsstipendet. 

 

 

K-158 Prosjekt «Fra klubbhus til aktivitetshus» 

Robert Gausen fra administrasjonen innledet til saken. Det er satt av midler til to 

pilotprosjekter i Oslo i 2024.   

 

Kretsstyret gikk gjennom administrasjonens forslag og ga sin støtte til 

klubbhusprosjektet på Romsås. 

  

 Vedtak: 

- Kretsstyret godkjenner Romsås IL som pilot for gjennomføring av forprosjekt for 

aktivitetshus. 

  - Kretsstyret gir generalsekretæren mandat til å beslutte prosjekt nr. 2 

 

 

K-159  Utvikling av avdeling aktivitet og helse  

 Saken ble utsatt på grunn av sykdom i administrasjonen. 

 

Vedtak: 

 Saken ble utsatt. 

 

 

K-160  Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

Generalsekretæren innledet til saken med en orientering om status i saken. 

 

Kretsstyret diskuterte status og videre saksgang. Kretsstyret ønsker å invitere 

idrettsbyråden/byrådsleder til neste styremøte. 
 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren om å følge opp i tråd med 

de merknader som kom frem i møtet.  

 

 

K-161  Kretstinget 2024 – innkalling 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem forslag til innkalling til kretstinget.  

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget til innkalling, og diskuterte kretstingets form og 

innhold.  
 

Vedtak: 

- Kretsstyret kaller inn til ordinært kretsting onsdag 5.juni 2024. 

- Kretsstyre ba administrasjonen sende ut innkalling og følge opp det praktiske. 
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K-162 Spørsmål om håndtering av henvendelser som styremedlemmer mottar fra 

organisasjonen   

Lars Trælvik tok opp spørsmål om hvordan kretsstyret skal håndtere henvendelser som 

styremedlemmer mottar fra organisasjonen. Den aktuelle saken som utløser spørsmålet 

er knyttet til målet om kortreist idrett, og hvordan en særidrett organiserer 

konkurranseaktivitet med lang reisevei. 

 

Vedtak: 

- Kretsstyret ba generalsekretæren om å forberede sak om håndtering av 

henvendelser som styremedlemmer mottar fra organisasjonen.  

- Kretsstyret ba om at det i arbeidet med ny strategisk plan diskuteres konkrete tiltak 

for å nå målet om kortreist idrett. 

 

 

K-163 Orienteringssaker  

Idrettsgalla 

Generalsekretæren orienterte om OIKs representasjon på Idrettsgallaen i Trondheim, 

5. - 6. januar 2024. 

 

Budsjett Oslo kommune  

Generalsekretæren orienterte om resultatet av Oslobudsjettet 2024.  

 

Status strategisk plan 2024-2028 

Generalsekretæren orienterte om status for arbeidet og om planlagt workshop for 

organisasjonen. 

 

Samarbeid idrett og skole  

Generalsekretæren orienterte om status for samarbeidet med Utdanningsetaten om 

idrett i AKS. 

 

100 millioner til idretten over statsbudsjettet 

Generalsekretæren orienterte om status for utdelingen av inkluderingsmidler fra staten. 

 


